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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 27. februar 2018 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 27. februar 2018 

Mødet blev afholdt hos Jens, 133. 

Deltagere: Anne Kofoed; Jens Greve; Christine Jensen; Erling Koch-Nielsen, Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Forberedelse af generalforsamlingen 

Bestyrelsen drøftede forberedelsen af generalforsamlingen og besluttede: 

- under beretningen at nævne, at den kommende bestyrelse skal forvente at bruge penge på 

ekstern rådgivning i forhold til det medlem, der er i restance mv. 

- udkast til beretning drøftedes og enkelte ændringer blev godkendt 

- spørgsmål om hjertestarter: i forlængelse af bestyrelsens tidligere drøfteler er det undersøgt, 

hvad udgiften til en AED (automatisk hjertestarter) vil være. Bestyrelsen drøftede forskellige 

muligheder og besluttede at anbefale over for generalforsamlingen at foranstalte anskaffelse 

snarest. Emnet nævnes i beretningen 

- status for skiltning: det er vurderet at en arbejdsgruppe med deltagelse af Jens, Frank og Bjarne 

Rasmussen, hvad der er af forslag og udeståender, og der er enighed om at foreslå nogle enkelte 

ændringer. De iværksættes snarest. Emnet nævnes i beretningen 

- foreningens hjemmeside: det nævnes i beretningen, at den nye hjemmeside lanceres i løbet af 

kort tid, og hjemmesidens indhold og form beskrives kort. Der er aftalt undervisning torsdag i 

denne uge af Peter (og eventuelt Anne) 

- medlemsforslag til generalforsamlingen 

- forslag om skråparkering: bestyrelsen anbefaler ikke forslaget, da det ikke vurderes, 

at der er generel mangel på p-pladser i bebyggelsen 
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- et forslag (med tre delelementer) om skorstene mv.: bestyrelsen anbefaler nummer 

2 og er af den opfattelse, at generalforsamlingen ikke kan træffe beslutning om 

nummer 1 og 3, da de hjemmehører under kommunen som myndighed 

- forslag til medlemmer af bestyrelsen: bestyrelsen er blevet orienteret om, at Erik Mørup, 52, 

overvejer at stille op 

- forslag til suppleanter: formanden har talt med Jørgen Rasmussen, der gerne stiller op igen. 

 

2. Skur i haven 

Bestyrelsen drøftede svar til medlem om skur i haven og godkendte udkast til svar med en enkelt 

ændring. Svar afsendes. 

 

3. Revisionsprotokol 

Bestyrelsen underskrev revisionsprotokollen. 

 

4. Eventuelt 

Efter generalforsamlingen samles gamle og nye medlemmer af bestyrelsen hos Anne, 92, for en 

kort orienterende drøftelse. 

 

 

Referat: Peter 


